

以社會認知理論探討通訊科技接受歷程：中介式調節模型.....01

林珍如 慈濟科技大學行銷與流通管理系
胡宛仙 東華大學企業管理學系

運用限制理論為基礎的敏捷發展轉型歷程模式.....23

謝禎錕 精誠軟體服務股份有限公司
陳仲儼 國立中央大學資訊管理學系

潛在狄氏配置簡易貝氏分類器.....54

翁慈宗 國立成功大學資訊管理研究所
楊乃玉 國立成功大學資訊管理研究所

BYOD 導入企業之關鍵管理因素：組織資訊安全管理觀點.....76

陳志誠 大同大學資訊經營學系
林淑瓊 大同大學資訊經營學系
劉用貴 大同大學資訊經營學系
趙乃青 大同大學資訊經營學系

Exploring the Process of Telecommunication Technology Acceptance Based on Social Cognitive Theory: A Mediated Moderation Model.....01

Chen-Ju Lin Department of Marketing and Distribution Management, Tzu Chi University of Science and Technology
Wan-Hsien Hu Department of Business Administration, National Dong Hwa University

Using Theory of Constraints to Aid Software Organizations in Conducting Agile Transition Process.....23

Chen-Kun Hsieh Sincere Software Services Co., Ltd.
Chung -Yang Chen National Central University Department of Information Management

Latent Dirichlet Allocation Naïve Bayes.....54

Tzu-Tsung Wong Institute of Information Management, National Cheng Kung University
Nai-Yu Yang Institute of Information Management, National Cheng Kung University

Critical Management Factors for the Implementation of BYOD Based on the Perspective of Organizational Management Concerning Information Security.....76

Patrick Shicheng Chen Dept. of Information Management, Tatung University
Shu-Chiung Lin Dept. of Information Management, Tatung University
Yong-Kuei Liu Dept. of Information Management, Tatung University
Nai-Ching Chao Dept. of Information Management, Tatung University